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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mit kíván tenni az egészségügyi Kormányzat a súlyos gondokat okozó létszámhiány
csökkentése érdekében?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánunk benyújtani
Dr. Csehák Judit egészségügyi, szociális és családügyi miniszterhez .
A kérdésre a választ írásban kérjük .,

Tisztelt Miniszter Asszony!

Bizonyára Ön is értesült arról, hogy az egészségügy területén komoly gondokat okoz a
létszámhiány . Az Egészségügyi Gazdasági Vezetők Egyesülete által készített országos
felmérés szerint az álláshelyek 11-12 százaléka betöltetlen . A helyzet több okból is az
orvoshiány területén a legsúlyosabb . Az orvosok csaknem egyharmada öt éven belül
nyugdíjba vonul, utánpótlásuk pedig megoldatlannak látszik . Kevesen jelentkeznek az orvosi
egyetemekre, és a végzősök jelentős része elhagyja a pályát . Tovább nehezíti a helyzetet,
hogy az Európai Unió országaiban az itteni keresetek többszörösét ajánlják, s
csatlakozásunkkal orvosaink még nagyobb arányú külföldi munkavállalásával kell
számolnunk .
A csatlakozás után átszerveződő ügyeleti rend várhatóan újabb létszámigényt jelent majd .

A jelenlegi becslések szerint, ha e tendencia nem változik, a létszámhiány az előbb említett
okok miatt már a betegellátást fogja veszélyeztetni .

Kérdezzük Miniszter Asszonytól :

- Milyen rövid és hosszú távú tervei vannak az egészségügyi Kormányzatnak a létszámhiány
növekedésének megállítására, a hiány csökkentésére?
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Várjuk megtisztelő válaszát .
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